



NIAflow

HAYER & BOECKER
MASCHINENFABRIK · MACHINERY DIVISION

NIAflow® CAMPUS EDITION application form

I hereby apply for participation in the NIAflow® Campus Program.

First name:

Last name:

E-Mail:

University (Company):

Faculty (Department):

Certificate of matriculation number:

Please ensure that the information given here is the same as the information on your account at NIAflow.com.

I understand that NIAflow® CAMPUS EDITION can only be used for study purposes and any commercial use is prohibited.

I understand that participation in the NIAflow® Campus Program is limited to my studies and the license can be revoked at any time without giving reasons by HAYER & BOECKER.

I have enclosed my application with a valid copy of my matriculation certificate.

I confirm that the information provided by me is correct.

.....
Signature

.....
Date



NIAflow

HAYER & BOECKER
MASCHINENFABRIK · MACHINERY DIVISION

Antragsformular NIAflow® CAMPUS EDITION

Hiermit beantrage ich eine Teilnahme am NIAflow® Campus Programm.

Vorname:

Nachname:

E-Mail:

Hochschule (Firma):

Fachbereich (Abteilung):

Immatrikulations- Nummer:

Bitte stellen Sie sicher, dass die Informationen, die Sie hier geben, identisch zu denen Ihres Kontos unter NIAflow.com sind.

Ich habe verstanden, dass die NIAflow® CAMPUS EDITION nur zu Studienzwecken genutzt werden darf und nicht für kommerzielle Zwecke.

Ich habe verstanden, dass die Teilnahme am NIAflow® Campus Programm sich zeitlich auf die Dauer meines Studiums begrenzt und dass die Lizenz zu jeder Zeit ohne Angaben von Gründen von HAVER & BOECKER widerrufen werden kann.

Ich habe diesem Antrag eine gültige Kopie meiner Immatrikulationsbescheinigung beigelegt.

Hiermit bestätige ich, dass meine obigen Angaben korrekt sind.

.....
Unterschrift

.....
Datum